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PROTOKÓŁ 

LIII sesja Rady Gminy Bieliny z dnia 23 marca 2023 r. 
LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Bernat Elżbieta obecna   

2 Bernat Robert obecny   

3 Bęben Jerzy obecny   

4 Brożyna Jan obecny   

5 Brożyna Marcin obecny   

6 Brożyna Marek obecny   

7 Durlej Henryk obecny   

8 Gawęcki Józef obecny   

9 Herbuś Barbara obecna   

10 Pawlik Krzysztof obecny   

11 Piotrowski Dariusz obecny   

12 Rzepka Dorota obecna   

13 Sala Dariusz obecny   

14 Sitek Grażyna obecna   

15 Szczepaniak Emil obecny   

 

 

obecni 15 

wszyscy 15 

procent 100,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie 10.50 w trybie hybrydowym. 

 

W sesji udział wzięło 15 radnych. Na sali obrad obecni byli: Wójt Gminy Bieliny 

– Sławomir Kopacz, Emilia Bąk - Skarbnik Gminy Bieliny, Jadwiga Wójcik – Sekretarz 

Gminy Bieliny, Przewodniczący Rady Gminy Bieliny – Józef Gawęcki, radni Gminy 

Bieliny – Robert Bernat, Jan Brożyna, Henryk Durlej, Jerzy Bęben, Marek Brożyna, 

Marcin Brożyna, Dariusz Piotrowski, Elżbieta Bernat, Dorota Rzepka, Barbara Herbuś, 

Krzysztof Pawlik, Grażyna Sitek, Dariusz Sala. Z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania) obecni byli radni:  Emil 

Szczepaniak. Na sali obecni byli również sołtysi. 

 

Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych i stwierdził quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Pan Józef Gawęcki odczytał proponowany 

porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu Nr LII/2023 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia 30 stycznia 

2023 roku 

4. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie pomiędzy 

sesjami. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/416/23 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2045 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/417/23 w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2023 rok 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/418/23 w sprawie realizacji programu 

"Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej" - edycja 2023 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/419/23 w sprawie przyjęcia „Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Bieliny w 2023 r.” 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/420/23 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie dotychczasowemu dzierżawcy nieruchomości rolnej stanowiącej 

własność Gminy Bieliny, położonej w Bielinach – na czas oznaczony do trzech lat. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/421/23 w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w dzierżawę dotychczasowemu dzierżawcy lokal znajdujący się w budynku 
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stanowiącym własność Gminy Bieliny, położony w Bielinach – na czas oznaczony 

do trzech lat. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/422/23 w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w dzierżawę dotychczasowemu dzierżawcy lokalu znajdującego się w 

budynku, który stanowi własność Gminy Bieliny, położonego w Bielinach – na czas 

oznaczony do trzech lat 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/423/23 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie dotychczasowym dzierżawcom nieruchomości rolnej stanowiącej 

własność Gminy Bieliny, położonej w Makoszynie  ̶  na czas oznaczony do trzech 

lat. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/424/23 w sprawie wyrażenia zgody na 

utworzenie SIM KZN Świętokrzyski spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/425/23 w sprawie zatwierdzenia wniosku 

o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 

sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/426/23 w sprawie współdziałania z 

innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu energii 

elektrycznej na lata 2024-2025 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/427/23 w sprawie rozpatrzenia skargi 

17. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Bieliny z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2022 rok 

18. Pytania/Odpowiedzi 

19. Zamknięcie obrad sesji 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad przyjęciem 

porządku obrad. 

 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 23 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk nie głosował 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Henryk Durlej radny Gminy Bieliny z przyczyn technicznych nie mógł 

oddać głosu. Zgodnie z § 61 ust.2, ust. 3, ust.4 statutu Gminy Bieliny radny może oddać 

głos za podniesieniem ręki.  

Pan Henryk Durlej radny Gminy Bieliny  za podniesieniem ręki oddał głos „za” 

przyjęciem  porządku obrad.  

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego.  

 

Porządek obrad  został w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  
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3. Przyjęcie protokołu Nr LII/2023 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia 30 

stycznia 2023 roku. 
 
 

Przyjęcie protokołu Nr LII/2023 z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 30 stycznia 

2023 roku. Nikt nie wniósł uwag do sporządzonego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem protokołu Nr LII/2023 z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 30 stycznia 2023 

roku. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu Nr LII/2023 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia 30 stycznia 2023 
roku 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 23 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 



6 
 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk nie głosował 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Henryk Durlej radny Gminy Bieliny z przyczyn technicznych nie mógł oddać 

głosu. Zgodnie z § 61 ust.2, ust. 3, ust.4 statutu Gminy Bieliny radny może oddać głos 

za podniesieniem ręki.  

Pan Henryk Durlej radny Gminy Bieliny  za podniesieniem ręki oddał głos „za” 

przyjęciem  protokołu Nr LII/2023 z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 30 stycznia 2023 

roku. 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

 Protokół Nr LII/2023 z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 30 stycznia 2023 roku 

został w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

 

4. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

pomiędzy sesjami. 
 

Sławomir Kopacz Wójt Gminy Bieliny powitał zebranych i przedstawił 

działania podejmowane od ostatniej sesji tj. od  30 stycznia 2023 roku:  

 

Pan Wójt wrócił do tematu, który był poruszany na posiedzeniu wspólnym komisji 

rady gminy Bieliny i dotyczył kwestii  podnoszenia gruntu na działce.  

 

31 stycznia – odbyło się spotkanie z właścicielami firmy odbierającej odpady 

komunalne z posesji naszych mieszkańców. Jak państwo wiecie mamy umowę 

dwuletnią, czyli do końca tego roku. Odbyliśmy  rozmowy i wprowadziliśmy 

waloryzację na ten rok, ale ta waloryzacja jest oczywiście dużo niższa niż oczekiwał 
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to wykonawca. Po sporządzeniu takiej kalkulacji stwierdziliśmy, że jest możliwość 

utrzymania ceny, która obowiązywała w roku poprzednim, na rok 2023. 

Pan Wójt przedstawił zestawienie dotyczące opłat, w niektórych gminach np. 

opłaty za wywóz odpadów komunalnych z nieruchomości na terenie miasta Kielce 19 

zł od osoby, Bodzentyn 19 zł od osoby, Bieliny 11,50 zł. 

Zestawienie opłat za zużycie wody i odprowadzanie ścieków z nieruchomości 

na terenie Kielce 10,90 zł,  kolejna gmina 14 zł, 12 zł łącznie ścieki i woda, a Gmina 

Bieliny 5,60 zł.  

31 stycznia – w Targach Kielce odbyła się konferencja inaugurująca nowy okres 

programowania środków unijnych 2021-2027. Rzeczywiście to było takie rozpoczęcie 

już w pełni prac nad uruchomieniem nowych środków. Będę miał możliwość pracy w 

komitecie monitorującym nasz regionalny program operacyjny. 30 marca jest pierwsze 

posiedzenie  tego komitetu monitorującego i już praktycznie po 30 marca będą się 

rozpoczynać wszystkie  działania skierowane do ogłaszania konkursów. 

1 lutego -  odbyło się spotkanie z zarządem Klubu Sportowego Nidzianka  Bieliny 

2 lutego - odbyło się  spotkanie  z Dyrektorem i Zastępcą Dyrektora Powiatowego 

Zarządu Dróg. Dyskutowaliśmy między innymi o tej krzyżówce, ale rozmawialiśmy 

między innymi też o budowie drogi Porąbki - Kakonin. 

3 lutego -  odbyło się spotkanie Związku Gmin Gór Świętokrzyskich 

5 lutego – odbyło się zebranie sprawozdawcze OSP Huta Nowa 

6 lutego - w Warszawie w Ministerstwie Funduszy i Polityki Regionalnej odbyło się 

posiedzenie Komitetu Monitorującego Program Funduszy Europejskich dla Rozwoju 

Społecznego 

8 lutego - odbył się Zarząd Związku Gmin Województwa Świętokrzyskiego 

14 lutego – odbyło się spotkanie z przedstawicielem  firmy DILAB. W ramach 

oferowanych usług medycznych od dnia 1 marca br. punkt pobrań krwi i materiałów do 

badań diagnostycznych będzie dostępny dla pacjentów 2 razy w tygodniu, tj. 

w poniedziałki i środy, w godzinach 7.30 – 10.00. W razie potrzeby czas funkcjonowania 

będzie wydłużony, by wszyscy pacjenci mogli skorzystać ze świadczeń. Punkt pobrań, 

którego operatorem jest firma DILAB, zostaje przeniesiony do gabinetu na I piętrze. 

14 lutego - w Centrum Kongresowym Targi Kielce odbyło się wydarzenie pn.: 

"Sieciowanie podmiotów ekonomii społecznej z terenu województwa 

świętokrzyskiego", organizowane przez Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej 

Urzędu Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego. Inicjatorem tej 

konferencji była Pani Marszałek Renata Janik. Uczestniczyliśmy w tej konferencji jako 

gmina i przedstawicielki kół gospodyń wiejskich z Napękowa, Bielin, Makoszyna 

i Kakonina. 

19 lutego – w Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich w Bielinach 

odbył się bal  “Promyk Słońca” dla dzieci i młodzieży z orzeczeniem 

o niepełnosprawności. Pan Wójt podziękował  bardzo serdecznie Pani Bożenie Bąk, 

która prowadzi działalność gospodarczą i wsparła organizację tego  balu w postaci 

paczek, które zostały wręczone dzieciom. Podczas tego balu program artystyczny 

przygotowali rodzice Szkoły Podstawowej w Lechowie za co również Pan Wójt 

podziękował. 



8 
 

20 lutego - odbyło się spotkanie z wykonawcą Szlaku Benedyktyńskiego. Jest to 

projekt, który będzie realizowany przez Związek Gmin Gór Świętokrzyskich i dotyczy 

w tej chwili trzech gmin. Punktowo dotyczy Pawłowa, dotyczy punktowo Bodzentyna 

i skupia  się przy Pałacu Biskupów Krakowskich przy tych ruinach. U nas jest to 

kwestia związana z rozpoczęciem prac między innymi dotyczących zagospodarowania 

tej działki, na którą mamy umowę ze Świętokrzyskim Parkiem Narodowym, czyli 

działki w Hucie Szklanej, po prawej stronie, poniżej Trzech Krzyży. 

Pan Wójt przedstawił planowane prace na tej działce.  

21 lutego – w  siedzibie Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego w Kielcach odbyło 

się spotkanie, podczas którego podpisano umowy na realizację zadań w ramach 

tegorocznej edycji Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej”.   

22 lutego – odbył się kolejny Zarząd Związku Gmin Województwa Świętokrzyskiego 

23 lutego - odbyło się walne zebranie Stowarzyszenia „Działam dla Gminy Bieliny”. 

24 lutego – odbył się  Konwent wójtów burmistrzów prezydentów  

27 lutego - w Hotelu Binkowski Resort odbyła się gala wręczenia nagród „Orły” 

Wprost województwa świętokrzyskiego. Laureatem nagrody w kategorii działalność 

samorządowa został Wójt Gminy Bieliny Sławomir Kopacz 

1 marca – w ramach Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych w Kościele pw. 

św. Józefa Oblubieńca NMP w Bielinach odbyła się Msza święta. 

5 marca -  odbyło się walne zgromadzenie OSP Bieliny. Są to zebrania sprawozdawcze, 

które odbyły się również w Lechowie, w Belnie, w Makoszynie 

6 marca – odbyło się spotkanie z zastępcą dyrektora Generalnej Dyrekcji Dróg 

i Autostrad. Jest to kontynuacja rozmów na temat budowy chodnika  w Lechowie przy 

drodze 74. Nie ma konkretów, ale Pan dyrektor  rozumie potrzebę, ta rozmowa była 

bardzo merytoryczna, czekamy też na stanowisko kierownika, który zarządza 

tym obwodem wtedy, będziemy już podejmować konkretne decyzje. Przekazaliśmy 

też pismo ze strony mieszkańców, czekamy na odpowiedź na to pismo. Pewnie będą 

potrzebne kolejne spotkania, żeby spróbować dalej ten temat kontynuować 

6 marca – w Kielcach odbyło się spotkanie  przedstawicieli Kół Gospodyń Wiejskich. 

8 marca - w Bielinach tradycyjnie odbyło się spotkanie z okazji Dnia Kobiet. 

8 marca – odbyło się  spotkanie  z kierownikiem budowy drogi Bieliny -  Porąbki. 

8 - 9 marca – w Centrum Kongresowym Targi Kielce odbyła się konferencjach 

dotycząca Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i szeroko rozumianej 

ekologii. 

9 marca - Wojewoda Świętokrzyski Zbigniew Koniusz odbył wizytę gospodarską 

w gminie Bieliny. Podczas spotkania podsumowano przedsięwzięcia zrealizowane na 

terenie gminy Bieliny, w szczególności te współfinansowane z rządowych programów 

pomocowych. Rozmowa dotyczyła także inwestycji planowanych na rok bieżący, działań 

mających na celu poprawę infrastruktury drogowej oraz szeroko rozumianego 

bezpieczeństwa.  

12 marca – w  kościele parafialnym pw. Świętego Józefa Oblubieńca NMP w Bielinach 

została odprawiona uroczysta Msza Święta sprawowana w 79. rocznicę mordu 

dokonanego przez hitlerowców na mieszkańcach Bielin 9 marca 1944r. w intencji 

zamordowanych wtedy osób oraz mieszkańców gminy Bieliny, którzy zginęli w latach II 
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wojny światowej. Po uroczystej Mszy Świętej uczestnicy przeszli  pod pomnik 

znajdujący się przy kościele i złożyli kwiaty. 

13 marca – w Wojewódzkim Domu Kultury odbyło się coroczne spotkanie sołtysów 

powiatu kieleckiego. Uczestniczyła w nim także liczna reprezentacja gminy Bieliny 

14 – 15 - marca w Krakowie odbyło się kolejne posiedzenie monitorujące fundusze 

europejskie. Komitet działający przy Ministerstwie Funduszy i Polityki Regionalnej. 

16 marca -  odbyło się posiedzenie Związku Gmin Gór Świętokrzyskich dotyczące 

Polskiego Ładu oraz Krajowej Strategii Rozwoju Regionalnego. Został ogłoszony 

pierwszy przetarg i udało nam się pozyskać przez Związek Gmin Gór Świętokrzyskich 

20 milionów. W ramach tego przetargu będzie przebudowa budynku, w którym mieści 

się remiza Ochotniczej Straży Pożarnej w Belnie. Pracujemy nad drugim przetargiem.  

17 marca – w siedzibie Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Kielcach 

odbyło się podpisanie umów o dofinansowanie na utylizację wyrobów azbestowych. 

Gmina pozyskała dotację w wysokości 135 626,00 zł. 

21 marca – odbyło się  spotkanie z Dyrektorem Departamentu Inwestycji i Rozwoju 

Urzędu Marszałkowskiego w Kielcach Panem  Jackiem Sułkiem. Rozmawialiśmy na 

temat projektów, które w tej chwili realizujemy między innymi Rewitalizacja w 

Bielinach, kanalizacja na południowej stronie, parking przy cmentarzu. 

22 marca – odbył się Koncert pasyjny z klasztoru na św. Krzyżu. Koncert, który był 

nagrywany, a będzie transmitowany w Wielki Piątek o godzinie 16:00 w Programie I 

Telewizji Polskiej. 

Inne informacje: 

W miejscowościach Makoszyn i  Lechów przy drodze 74 jest odebrana 

kanalizacja można się  podłączać do sieci kanalizacyjnej. 

Zaczęły się roboty przy drodze „Porąbcańskiej”, trwają prace przy drodze 

Napęków pod Borem. 

Projektujemy w tej chwili kilka odcinków dróg t.j.  Napęków za świetlicą i jest 

to już na końcowym etapie. 

Projektujemy kolejną drogę równoległą do ul. Leśnej w Bielinach. 

Projektowanie jest wstrzymane  ze względu na protesty, które niektórzy właściciele 

działek składają. 

Projektujemy drogę Huta Szklana – Huta Stara Wymysłów. Na ten moment  

projektowanie jest wstrzymane, bo nie ma zgód.  

Projektujemy drogę od szkoły w Lechowie. 

Projektujemy drogę Bieliny połączenie z Wolą Jachową, równoległa 

do ul. Batalionów Chłopskich.  

Pan Wójt powiedział: chcę Państwu jasno powiedzieć, jakie jest nasze 

podejście. To nie są drogi, które z punktu widzenia rozwoju gminy są konieczne, 

że już dzisiaj musi być droga wybudowana. To są drogi, które mają pomóc 

mieszkańcom. To jest zrobienie dobrej rzeczy dla mieszkańców, którzy mają  przy tej 

drodze działki, grunty.  Wybudujemy drogę, ciąg  pieszo-rowerowy, bo już idziemy w 

takim kierunku, żeby jak już coś robimy w szczerym polu, to zrobić raz i nie wracać 

do tego. Skoro i tak projektujemy i tak ZRID-em musimy iść,  więc zróbmy to raz. 

Chcemy to zrobić, ale nie idziemy też w takim kierunku, że będziemy to robić na siłę, 
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czyli nie będziemy mimo protestów dalej procedować.  Jeżeli ludzie nie zrozumieją 

tego, że robimy coś dla nich, to po prostu w którymś momencie my się wycofamy z 

tego. Zrealizujemy tą dokumentację, którą projektant zrobi, ona będzie do 

wykorzystania, ale nie wiem, czy ktoś do tego wróci. 

Próbujemy podchodzić po raz kolejny do przetargu na projektowanie 

oświetlenia ulicznego przy skrzyżowaniu drogi Bieliny w kierunku Podlesia. Jest to 

droga wojewódzka, droga powiatowa. Zostały już unieważnione dwa, albo trzy 

postępowania, ponieważ ten projekt jest bardzo drogi, a ostatnio nie było złożonej 

oferty. Jesteśmy zdeterminowani, mamy podpisane porozumienie z województwem 

świętokrzyskim i będziemy to projektować. 

Jesteśmy na etapie otwartego przetargu. Z Polskiego Ładu Gmina Bieliny 

pozyskała 10 milionów złotych pozyskane na budowę trzech sal gimnastycznych, przy 

trzech szkołach Belno, Makoszyn, Huta Podłysica. Dużo ofert, mieści się to w 

założonych ramach budżetowych, będziemy ten przetarg rozstrzygać. Będziemy 

chcieli podpisywać umowy po rozstrzygnięciu tego projekt. Projekt w trybie 

zaprojektuj i wybuduj. 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/416/23 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2023-2045 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej i projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. Powiedział m.in.  

Szanowni państwo jeśli chodzi o zmiany w budżecie otrzymaliśmy informację z 

Ministerstwa Finansów dotyczącą ostatecznych kwot subwencji, które wprowadzamy. 

Jest to niewielka kwota, ale dobra informacja, że prognoza praktycznie się pokrywa z 

ostatecznymi kwotami. Wprowadzamy też środki pochodzące ze zwrotu vat-u. 

Zwiększamy o środki pochodzące z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej pozyskane na usuwanie azbestu i tak też po stronie wydatkowej. 

Wprowadzamy jedno dodatkowe zadanie inwestycyjne t.j. budowa odcinka sieci 

wodociągowej w miejscowości Lechów. Jest to końcówka Lechowa w kierunku 

Łagowa, gdzie brakuje odcinka sieci wodociągowej, więc zabezpieczamy 

środki. Wprowadzamy po stronie dochodów ponad 400 000 zł, po to, aby móc dalej 

procedować otwarty przetarg na bieżące utrzymanie dróg. 

I oczywiście  rozbudowa bazy oświatowej, sportowej, aby to uporządkować 

wpisujemy 59 000 zł. Przenosimy te zmiany do wieloletniej prognozy finansowej. 

Pytań brak. 

  

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LIII/416/23 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2045 
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głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/416/23 w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2023-2045 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 23 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 
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14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała  Nr LIII/416/23 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2023-2045 została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/417/23 w sprawie zmian w 
budżecie gminy na 2023 rok 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LIII/417/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2023 rok  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/417/23 w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2023 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 23 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 
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1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LIII/417/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok została 

w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/418/23 w sprawie realizacji 

programu "Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej" - edycja 2023 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie realizacji programu "Asystent 

osobisty osoby niepełnosprawnej" - edycja 2023. Powiedział m.in.  Szanowni państwo 

jest to uchwała, która  określa realizację Programu „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej”. Na realizację tego programu pozyskaliśmy kwotę 471 567, 42 zł. 

Program określa główne cele i w 100% jest finansowany z pozyskanych środków. 

Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LIII/418/23 w sprawie realizacji programu "Asystent 

osobisty osoby niepełnosprawnej" - edycja 2023  
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głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/418/23 w sprawie realizacji programu 
"Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej" - edycja 2023 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 23 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 
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14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LIII/418/23 w sprawie realizacji programu "Asystent osobisty 

osoby niepełnosprawnej" - edycja 2023  została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 

głosami „za”.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/419/23 w sprawie przyjęcia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bieliny w 2023 r.” 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały. Powiedział m.in. Szanowni Państwo 

zgodnie z art. 11a ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o ochronie zwierząt Rada Gminy 

w drodze uchwały przyjmuje program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt. Zostało określone co ten program powinien 

obejmować i ten nasz program, który jest załącznikiem do uchwały oczywiście to 

obejmuje. Projekt programu został zaopiniowany przez powiatowego lekarza 

weterynarii, organizację społeczną której statutowym celem jest ochrona zwierząt oraz 

dzierżawców lub zarządców obwodów łowieckich. Program z wszystkimi podmiotami 

został uzgodniony i terminy zostały zachowane. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LIII/419/23 w sprawie przyjęcia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Bieliny w 2023 r.” 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/419/23 w sprawie przyjęcia „Programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Bieliny w 2023 r.” 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 23 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LIII/419/23 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bieliny w 

2023 r.”  została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/420/23 w sprawie wyrażenia zgody 

na wydzierżawienie dotychczasowemu dzierżawcy nieruchomości rolnej 

stanowiącej własność Gminy Bieliny, położonej w Bielinach – na czas 

oznaczony do trzech lat. 

 Pan Wójt przedstawił projekty uchwał, które dotyczą dzierżaw. Powiedział 

m.in.: Projekty uchwał dotyczą wydzierżawienia nieruchomości i lokali gminnych 

dotychczasowym dzierżawcom. 

Pierwsza dotyczy działek oznaczonych numerami ewidencyjnymi 729 i 790/2  o 

powierzchni ponad 1,30 ha i położona jest w Bielinach przy ul Kieleckiej tzw. Kowolka. 

Proponujemy, aby dotychczasowemu dzierżawcy te działki wydzierżawić, przy 

założeniu, że w umowie będzie zawarty okres wypowiedzenia tej dzierżaw i  takie 

wypowiedzenie mogłoby nastąpić w sytuacji, kiedy mielibyśmy plany związane z innym 

użytkowaniem tej działki w okresie trwania dzierżawy. 

Druga uchwała dotyczy lokalu użytkowego  położonego w budynku Ośrodka 

Zdrowia w Bielinach, w którym będzie punkt pobrań krwi i materiałów do badań 

diagnostycznych firmy DILAB.  Punkt będzie dostępny dla pacjentów 2 razy w tygodniu, 

tj. w poniedziałki i środy, w godzinach 7.30 – 10.00. W razie potrzeby czas 

funkcjonowania będzie wydłużony, by wszyscy pacjenci mogli skorzystać ze świadczeń.  

Kolejna uchwała dotyczy wydzierżawienia pomieszczeń w strażnicy OSP w 

Bielinach dla spółki Orange. 

Kolejna uchwała dotyczy działki zlokalizowanej w Makoszynie i chcemy ją 

wydzierżawić tym samym dzierżawcą. Pytań brak.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LIII/420/23 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie dotychczasowemu dzierżawcy nieruchomości rolnej stanowiącej 

własność Gminy Bieliny, położonej w Bielinach – na czas oznaczony do trzech lat. 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/420/23 w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie dotychczasowemu dzierżawcy nieruchomości rolnej stanowiącej 
własność Gminy Bieliny, położonej w Bielinach – na czas oznaczony do trzech lat. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 23 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LIII/420/23 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

dotychczasowemu dzierżawcy nieruchomości rolnej stanowiącej własność Gminy 

Bieliny, położonej w Bielinach – na czas oznaczony do trzech lat  została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/421/23 w sprawie wyrażenia 

zgody na oddanie w dzierżawę dotychczasowemu dzierżawcy lokal 

znajdujący się w budynku stanowiącym własność Gminy Bieliny, położony w 

Bielinach – na czas oznaczony do trzech lat. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LIII/421/23 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w dzierżawę dotychczasowemu dzierżawcy lokal znajdujący się w budynku 

stanowiącym własność Gminy Bieliny, położony w Bielinach – na czas oznaczony do 

trzech lat 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/421/23 w sprawie wyrażenia zgody na 
oddanie w dzierżawę dotychczasowemu dzierżawcy lokal znajdujący się w budynku 
stanowiącym własność Gminy Bieliny, położony w Bielinach – na czas oznaczony do 
trzech lat. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 23 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 
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5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LIII/421/23 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

dotychczasowemu dzierżawcy lokal znajdujący się w budynku stanowiącym własność 

Gminy Bieliny, położony w Bielinach – na czas oznaczony do trzech lat została w 

głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/422/23 w sprawie wyrażenia 

zgody na oddanie w dzierżawę dotychczasowemu dzierżawcy lokalu 

znajdującego się w budynku, który stanowi własność Gminy Bieliny, 

położonego w Bielinach – na czas oznaczony do trzech lat 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LIII/422/23 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w 

dzierżawę dotychczasowemu dzierżawcy lokalu znajdującego się w budynku, który 

stanowi własność Gminy Bieliny, położonego w Bielinach – na czas oznaczony do 

trzech lat  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/422/23 w sprawie wyrażenia zgody na 
oddanie w dzierżawę dotychczasowemu dzierżawcy lokalu znajdującego się w 
budynku, który stanowi własność Gminy Bieliny, położonego w Bielinach – na czas 
oznaczony do trzech lat 

jednostka Rada Gminy 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 23 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 
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Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała  Nr LIII/422/23 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

dotychczasowemu dzierżawcy lokalu znajdującego się w budynku, który stanowi 

własność Gminy Bieliny, położonego w Bielinach – na czas oznaczony do trzech lat 

została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/423/23 w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie dotychczasowym dzierżawcom nieruchomości 

rolnej stanowiącej własność Gminy Bieliny, położonej w Makoszynie ̶ na czas 

oznaczony do trzech lat. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały  Nr LIII/423/23 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie dotychczasowym dzierżawcom nieruchomości rolnej stanowiącej 

własność Gminy Bieliny, położonej w Makoszynie ̶ na czas oznaczony do trzech lat.  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/423/23 w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie dotychczasowym dzierżawcom nieruchomości rolnej stanowiącej 
własność Gminy Bieliny, położonej w Makoszynie ̶ na czas oznaczony do trzech lat. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 23 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LIII/423/23 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

dotychczasowym dzierżawcom nieruchomości rolnej stanowiącej własność Gminy 

Bieliny, położonej w Makoszynie ̶ na czas oznaczony do trzech lat została w 

głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/424/23 w sprawie wyrażenia 

zgody na utworzenie SIM KZN Świętokrzyski spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością 

 

Projekty uchwał przedstawił Pan Wójt. Powiedział m.in.: Szanowni państwo 

jest propozycja, aby Gmina Bieliny przystąpiła do spółki pod nazwą SIM KZN 

Świętokrzyski. Byłaby to społeczna inicjatywa mieszkaniowa Krajowy Zasób 

Nieruchomości  Świętokrzyski spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 

Daleszycach. Podstawowym celem działalności spółki jest budowanie domów 
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mieszkalnych oraz ich eksploatacja na zasadach najmu zgodnie z przepisami ustawy o 

społecznych formach rozwoju mieszkalnictwa i jest propozycja, abyśmy jako gmina 

przystąpili do takiej spółki. Przystępujemy do takiego podmiotu, wnosimy działkę, na 

której mogą powstać budynki mieszkalne, spółka pozyskuje środki na budowę tych 

mieszkań, buduje te mieszkania, wynajmuje, przy czym wynajmujący może dojść do 

własności. Gmina obejmowałaby udziały w spółce i żeby objąć te udziały w tej spółce 

jest możliwość pozyskania 3 milionów złotych. 

Następna uchwała mówi o tym, że Rada Gminy upoważnia Wójta do złożenia 

wniosku o pozyskanie tych środków. My przeprowadziliśmy taką analizę naszych 

nieruchomości, które ewentualnie mogłyby być brane pod uwagę przy realizacji tego 

przedsięwzięcia. Braliśmy pod uwagę trzy działki. Działkę w Hucie Starej za szkołą, 

działkę w Bielinach tutaj gdzie jest budynek tzw. Agronomówka i działkę w Bielinach 

przy ulicy Kieleckiej to jest dokładnie ten ciąg działek, o którym mówiłem przy 

uchwale dotyczącej dzierżawy, czyli działka 729 i  790/2 o powierzchni 1,30 h. Na 

nasze zlecenie Krajowy Zasób Nieruchomości przygotował nam analizę wszystkich 

działek i po tej analizie doszliśmy do wniosku, że optymalnym dla nas  rozwiązaniem 

byłoby wykorzystanie tej działki przy ulicy Kieleckiej, przy takim założeniu, że nie 

chcielibyśmy przeznaczać całej nieruchomość pod budowę tych obiektów. 

Chcielibyśmy zostawić część z przodu, czyli część zlokalizowaną od strony ulicy 

Kieleckiej pod szeroko rozumiane działania rekreacyjne, czyli przygotowanie jakiegoś 

placu rekreacyjnego, z którego docelowo mogliby korzystać  i dotychczasowi 

mieszkańcy ul. Kieleckiej, ale też i mieszkańcy budynków, które ewentualnie zostały 

wybudowane.  Nie została określona powierzchnia, która by była pod to potrzebna,  ale 

takie jest założenie. Na dzień dzisiejszy chcielibyśmy rozmawiać o budowie 30 

mieszkań, czyli 15 takich budynków, dwulokalowych. Jeżeli do tego podejdziemy to 

będzie to zgodne z planem zagospodarowania przestrzennego, czyli to ma być 

zabudowa szeregowa. Oczywiście to jest na razie taka koncepcja, bo to wszystko by 

się kształtowały na etapie projektów. Powstałoby 15 takich budynków dwulokalowy, 

dwumieszkaniowych, które spółka by wydzierżawiła,  przy czym  to nie są mieszkania 

socjalne tylko to jest najem. Lokalizacja spółki jest na terenie gminy Daleszyce. Pytań 

brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LIII/424/23 w sprawie wyrażenia zgody na 

utworzenie SIM KZN Świętokrzyski spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/424/23 w sprawie wyrażenia zgody na 
utworzenie SIM KZN Świętokrzyski spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 23 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 
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Uchwała Nr LIII/424/23 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie SIM KZN 

Świętokrzyski spółka z ograniczoną odpowiedzialnością została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/425/23 w sprawie zatwierdzenia 

wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej 

Inicjatywie Mieszkaniowej 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LIII/425/23 w sprawie zatwierdzenia wniosku o 

wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 

sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej   

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/425/23 w sprawie zatwierdzenia wniosku o 
wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 
sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 23 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 
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3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała  Nr LIII/425/23 w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze 

środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia 

udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/426/23 w sprawie współdziałania 

z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu 

energii elektrycznej na lata 2024-2025 

Projekt uchwały przedstawił Pan Wójt. Powiedział m.in.: Szanowni państwo 

jak Państwo wiecie my już od kilku lat organizujemy grupowy zakup energii. Ten 

grupowy zakup energii  obejmuje 15, 16 gmin Powiatu Kieleckiego, różnie się  

kształtuje przy konkretnym przetargu. Na rok 2023  też przetarg na dostawę energii 

ogłaszaliśmy w trybie grupy zakupowej i chcemy to samo zrobić, jeśli chodzi o rok 

2024, prawdopodobnie będziemy szli w kierunku ogłoszenia przetargu na 2 lata, czyli 

na rok 2024 i 2025. Odbyło się już takie pierwsze spotkanie dotyczące przetargu na 

rok 2024. Liderem w tej grupie zakupowej cyklicznie jest kolejna gmina. Na ten 

przetarg liderem będzie gmina Bodzentyn, więc Bodzentyn będzie ogłaszał przetarg. 

Jesteśmy zainteresowani, żeby Gmina Bieliny w tej grupie zakupowej tak jak do tej 

pory uczestniczyła stąd też projekt uchwały. Pytań brak. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LIII/426/23 w sprawie współdziałania z innymi 

jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej 

na lata 2024-2025 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/426/23 w sprawie współdziałania z innymi 
jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu energii 
elektrycznej na lata 2024-2025 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 23 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 
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9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała  Nr LIII/426/23 w sprawie współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2024-

2025 została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/427/23 w sprawie rozpatrzenia 

skargi 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny poinformował, że w 

dniu 7 marca 2023 roku Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska w Kielcach 

przekazał według właściwości do rozpatrzenia skargę mieszkańców gminy Bieliny. 

Skarga w dniu 7 marca 2023 roku została przekazana Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. W dniu 17 marca 2023 roku na posiedzeniu Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji badała skargę i przedstawiła opinię w sprawie podnoszonych w skardze 

zarzutów uznając je za bezzasadne na podstawie przedstawionego stanu faktycznego i 

prawnego 

Pan Krzysztof Pawlik Przewodniczący Komisji skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że komisja badała skargę i przedstawia w uzasadnieniu stanowiącym 

załącznik do projektu uchwały opinię w sprawie podnoszonych w skardze zarzutów 

uznając je za bezzasadne na podstawie przedstawionego stanu faktycznego i prawnego. 

Pyta brak.  

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LIII/427/23 w sprawie rozpatrzenia skargi 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LIII/427/23 w sprawie rozpatrzenia skargi 

jednostka Rada Gminy 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 23 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 



31 
 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała  Nr LIII/427/23 w sprawie rozpatrzenia skargi została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

17. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Bieliny z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2022 rok. 

Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy 

Bieliny z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2022 rok. Przedstawił 

dotacje udzielone na realizacje zadań publicznych z budżetu gminy dla poszczególnych 

organizacji pozarządowych. Organizacje pozarządowe pozwalają nam na to, że 

możemy realizować zadania, które nie są wprost zadaniem gminy, ale są niezwykle 

cenne i gdybyśmy tych organizacji pozarządowych nie mieli, takich, które będą chciały 

się włączyć, które będą chciały się zaangażować, to właśnie te niezwykle cenne 

zadania byłyby nie do zrealizowania np. zbiórki publiczne.  

 

18. Pytania/Odpowiedzi 

 
Radny Pan Robert Bernat zgłosił dziurę w jezdni, w której zbiera się woda  przy 

jednej z posesji. 

Pan Wójt odpowiedział, że po rozmowie mamy zgodę właściciela działki, 

mamy rozwiązanie  i jak tylko będziemy mieć podpisaną umowę na bieżące utrzymanie 

dróg to m.in. też ten problem rozwiążemy. 

Pan radny pytał, czy będą wymienione lustra. 

Pan Wójt odpowiedział, że  tak. Powiedział: Szanowni państwo  pojawiło się 

tych luster trochę, na różnego rodzaju niebezpiecznych skrzyżowaniach. Tych luster 

wcześniej nie było i musieliśmy sobie bez nich radzić, ale żeby poprawić 

to bezpieczeństwo, tam gdzie są uzasadnione wnioski, montujemy  lustra drogowe, 

które  poprawiają bezpieczeństwo w obrębie skrzyżowań, zakrętów z ograniczoną 

widocznością. Apel do nas wszystkich jest taki. Dbajmy o to, a nie niszczmy, bo my 

co chwilę musimy zamawiać nowe, wymieniać, bo komuś ono przeszkadzało. My 

robimy to, nie po to, żeby ktoś miał zabawę, albo niszczył, tylko robimy po to, aby 

ułatwić ludziom życie i poprawić bezpieczeństwo. Są to konkretne pieniądze, które 

można by przeznaczyć na coś innego.  

My teraz robimy takie przeglądy po zimie. Przejrzymy też wszystkie place 

zabaw. Będziemy też sprzątać pasy drogowe, te śmieci będziemy zbierać po zimie, bo 

zawsze to robimy, może przemalujemy przystanki. 

Pan radny Robert Bernat powiedział, że mieszkańcy zgłaszają, aby 

uporządkować rowy z gałęzi. 



32 
 

Pan Wójt odpowiedział, że będziemy to sprzątać i porządkować.  

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy poprosił, aby przy 

rozmowach z Powiatem zgłosić chodnik w stronę Świętego Krzyża, aby go poprawili 

i uporządkowali. 

Pan Wójt odpowiedział, że będziemy zgłaszać. 

Radny Pan Henryk Durlej powiedział, że jeżeli mówimy o bezpieczeństwie to 

już rozmawialiśmy o przejściu do szkoły w Hucie Nowej. Dobrze byłoby może zrobić 

150 metrów chodnika i zrobić przejście dla pieszych. 

Pan Wójt odpowiedział, że Powiat złożył, ale my  przygotowaliśmy 

dokumentację do złożenia wniosku na taki bieżący remont tej drogi. Gdyby się udało, 

żeby ten projekt został dofinansowany to zrobilibyśmy to razem. 

Radny Pan Marek Brożyna poprosił, aby może w ramach bieżącego utrzymania 

dróg odnowić słupki w Porąbkach.  

Pan Wójt odpowiedział, że będziemy próbować do tego podejść. 

 Pani Elżbieta Berant Wiceprzewodnicząca rady poprosiła o zgłoszenie do 

Powiatu chodnik na ul. Batalionów Chłopskich, żeby to nie zarastało. 

Pan Wójt odpowiedział, że zarastanie chodników to jest duży problem. My 

spróbujemy w tym roku z odpowiednim wyprzedzeniem zareagować, czyli użyć 

środków chemicznych. Musimy sobie uświadomić, że nie mamy co liczyć, ani na 

powiat, ani na województwo, bo to nie tylko dotyczy dróg powiatowych. Jedyny 

zarządca dróg, który dba o chodnik  to jest Generalna Dyrekcja Dróg. 

 Pani Elżbieta Bernat Wiceprzewodnicząca rady powiedziała, że mieszkańcy 

ul. Podlesie pytali o światłowody, ale teraz też są zainteresowani mieszkańcy z tej 

drugiej strony. 

Pan Wójt odpowiedział, że podpisy, które został zebrane są przekazane do 

firmy i żeby tam w tamtym kierunku poprowadzić światłowód  to trzeba zrobić ten 

pierwszy etap. 

Pan Wójt wyjaśnił, dlaczego nie był wcześniej wykonany ten odcinek 

światłowodu.  

 Pani Dorota Rzepka Wiceprzewodnicząca rady opuściła obrady. 

Jak najbardziej jesteśmy zainteresowani tym, żeby te światłowody budować 

do tego stopnia, że my zostawiamy do dyspozycji naszą infrastrukturę, 

jeżeli jest infrastruktura gminna, typu słupy i jest możliwość wykorzystania 

tej infrastruktury ona jest do dyspozycji.  

Radny Pan Jerzy Bęben zapytał o możliwość zrobienia pętli do zawracania na 

Belno Podlesie, gdzie są ostatnie budynki. 

Pan Wójt odpowiedział, że będziemy o tym rozmawiać. 

Radny Pan Jerzy Bęben zapytał o możliwość oświetlenia boiska przy szkole w 

Belnie w godzinach wieczornych. 

Pan  Wójt odpowiedział, że  jest możliwość dostępu, był wrzutowy automat, 

Porozmawiam z dyrektorem, żeby odpowiedzialnej osobie udostępnił. Żeby był 

porządek założyliśmy automat, bo też nie można pozwolić, żeby była taka samowola, 

ale zostało to zniszczone i nie nadążamy tego naprawiać.  
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Pan radny Dariusz Sala zgłosił, że na ul. Staszica od strony Czaplowa przy 

rowie odwadniającym osunęły się położone kratownice. Radny powiedział, że skoro 

są drogi, których mieszkańcy nie chcą to jest droga gminna pomiędzy ul. 

Świętokrzyską i ul. Żeromskiego, którą można byłoby zrobić.  

Pan Wójt odpowiedział, że to jest przykład drogi, gdzie trzeba trochę poczekać. 

W ubiegły roku droga została dopiero przejęta przez gminę.   

Radny Pan Jerzy Bęben zgłosił podmytą skarpę przy zrobionej drodze. 

Pan Wójt odpowiedział, że zrobimy przegląd powykonawczy, gwarancyjny. 

Obrady opuścił radny Pan Krzysztof Pawlik i radny Pan Marcin Brożyna. 

Radny Pan Robert Bernat powiedział, że jest jeszcze jedna droga, która nie tak 

dawno została wykonana w stronę Widełek, gdzie jest popękany asfalt. 

Pan Wójt odpowiedział, że wie o tym i tam jest duży problem i spore wyzwanie. 

Będziemy się nad tym zastanawiać, jak go rozwiązać.  

Pani Anna Bejm sołtys sołectwa Lechów poprosiła o ustawienie znaku ustęp 

pierwszeństwa. Wyjaśniła lokalizację dla tego znaku. 

Radna Pani Barbara Herbuś zgłosiła, że przy Ośrodku Zdrowia w Makoszynie 

na schodach przy wejściu pękają płytki.  

Pan Wójt odpowiedział, że jest to na gwarancji i przekażemy to do wykonawcy. 

 

19. Zamknięcie obrad sesji 

 

Pan Przewodniczący Józef Gawęcki podziękował zebranym i o godzinie 13.00. 

zakończył obrady sesji Rady Gminy Bieliny.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokółowała: Agata Sala ………………………………………… 

Przewodniczył: Józef Gawęcki …………..………………………… 

 

 

 
 


